



- 1 The **bold** new approach worked like magic.
- 2 Thirty-five percent is a large **proportion** of income spent on housing.
- 3 The truck is moving slowly up the steep **incline**.
- 4 Each supervisor must **undergo** a series of tests to determine their ability to work under pressure.

1 **bold**

[bold]

形 大膽的；險峻的；（字）粗體的

→ 名 boldness 大膽

2 **proportion**

[prə'pɔ:ʃən]

名 比率；相稱；部分；面積

→ 動 proportionate 使成比例；使相稱

形 proportional 比例的；相稱的

3 **incline**

[ɪn'klaɪn]

名 斜坡

[ɪn'klaɪn] 動 傾斜；傾向；點頭

→ 名 inclination 意向；趨勢；斜度

4 **undergo**

[ˌʌndə'gəʊ]

動 經歷；忍受；接受（治療、檢查等）

1. 這個**大膽**的新方法就像魔術一般有效。
2. 居住費用佔去收入的 35%，是個很大的**比例**。
3. 卡車正緩慢地爬上陡峭的**斜坡**。
4. 每位主管必須**經歷**一連串考驗，以測得他們在壓力下的工作能力。



5 CA • AU

6 US • UK

7 CA • AU

8 US • UK

Week

1st

DAY

1st

- 5 We're going to **advertise** the position to get qualified applicants.
- 6 The content of the document **astonished** the secretary.
- 7 If we wish to provide **superior** service to our customers, we must do more than our competitors.
- 8 The price is cheaper but the product is **inferior**.

5 **advertise**

[ˈædvəˌtaɪz]

動 為……做廣告；公告

→ 名 advertisement 廣告

6 **astonish**

[əˈstɒnɪʃ]

動 使吃驚；使驚訝

→ 名 astonishment 驚愕；令人驚訝的事

7 **superior**

[səˈpiəriə]

動 上等的；優秀的

名 居上位者

→ 名 superiority 上等；優越

8 **inferior**

[ɪnˈfɪəriə]

動 次等的；下級的

名 次品；居下位者

→ 名 inferiority 次等；劣等

5. 我們即將刊登人事廣告，以徵求合格的應徵者。
6. 文件的內容令秘書震驚不已。
7. 我們若想提供顧客更優質的服務，就必須做得比競爭者更多。
8. 這價格比較便宜，但產品的品質卻是次等的。



- 9 U.S. computer manufacturers decided to **assemble** components abroad.
- 10 The city doesn't **possess** the financial ability to build a new library.
- 11 The damaged shipment arrived in **fragments**.
- 12 **Erase** the **temporary** files on the laptop before you turn it in to the office.

9 **assemble**

[əˈsembəl]

動 裝配；召集

→ 名 assembly (機械的) 裝配；集合

10 **possess**

[pəˈzɛs]

動 擁有；掌握；佔有

→ 名 possession 佔有；財產

形 possessive 所擁有的

11 **fragment**

[ˈfræɡmənt]

名 碎片；斷片 動 使成碎片

→ 形 fragmentary 零碎的；不全的

12 **erase**

[ɪˈres]

動 清除；擦掉

→ 名 erasion, erasure 擦去；消除

temporary

[ˈtempəˌrɛri]

形 臨時的；暫時的

→ 名 temporality 臨時性

反 形 permanent 永久的

9. 美國的電腦製造商決定在國外**組裝**零件。
10. 該市並不**具備**建造新圖書館的財力。
11. 受損的貨品運達時**碎成一堆**。
12. 請你先**刪除**筆記型電腦裡的暫存檔，再把它交回辦公室。



13 CA • AU

14 US • UK

15 CA • AU

16 US • UK

Week

1st

DAY

1st

- 13** After we **modify** this rough draft, we can start on the final version.
- 14** We need to **revise** the article and make it short and to the point.
- 15** I hope we can **mend** our differences and continue to work together.
- 16** He proposed an **amendment** to **remove** \$600,000 from the budget.

13 modify

[ˈmɒdɪˌfaɪ]

動 修改；更改；緩和

→ 名 modification 修正；緩和

14 revise

[rɪˈvaɪz]

動 修訂；校訂

→ 名 revision 修改；修正版

形 revisory 修訂的

15 mend

[mɛnd]

動 修補；改善；改正

16 amendment

[əˈmɛndmənt]

名 修正案；修改

→ 動 amend 修訂；改善

remove

[rɪˈmu:v]

動 移除；消除；搬移

→ 名 除去

13. 等我們**改好**這份草稿，即可開始進行最終的定稿。
14. 我們需要**修訂**文章，使之簡潔並切中要點。
15. 我希望我們能**改善**彼此差異，繼續合作。
16. 他提出減少 60 萬美元預算的**修正案**。

- 17 Dr. Peterson was asked to **chair** the committee.
- 18 Ms. Williams was elected as **chairperson** of the executive committee.
- 19 As new model cars arrived, they **slashed** prices on the older ones.
- 20 Please **curtail** your spending until the new **budget** is set.

17 **chair**
[tʃeɪr]

動 主持；擔任主席
名 主席

18 **chairperson**
[ˈtʃeɪr,pɜːsn]

名 議長；主席（無性別之分）

19 **slash**
[slæʃ]

動 削減；砍擊；抨擊
名 減少；砍傷；斜線

20 **curtail**
[kɜːteɪl]

動 縮減；縮短
→ 名 curtailment 削減

budget
[ˈbʌdʒɪt]

名 預算；生活費 動 編列預算 形 低廉的
→ 形 budgetary 預算的

17. 彼得森博士獲邀**主持**該委員會。
18. 威廉斯女士獲選為執行委員會的**主席**。
19. 當新車種到達時，他們**砍低**舊車型的價格。
20. 在新預算擬定前，請**減少**你的花費。

- 21 The **machinery** in the factory is inspected every week.
- 22 He reviewed the company **profile** before applying for the job.
- 23 He **deliberately** postponed his response.
- 24 **Clip** these papers and hand them to Director Hadson, please.

21 machinery [mə'ɪnəri]	<p>☒ 機械裝置（不可數名詞）；（政府等的）機構</p> <p>→ ☒ machine 機械（可數名詞）</p>
22 profile [ˈprɒfaɪl]	<p>☒ 簡介；概況；輪廓</p> <p>動 描寫……的輪廓</p>
23 deliberately [dɪ'lɪbəreɪtli]	<p>副 蓄意的；謹慎的</p> <p>→ 動 deliberate 深思熟慮 ☒ 故意的</p> <p>☒ deliberation 仔細思考</p>
24 clip [klɪp]	<p>動 剪輯（報刊）；修剪；剪……的毛；削減；夾緊；夾住</p> <p>☒ 剪報；修剪；夾子；迴紋針</p>

21. 工廠的**機械設備**每週接受檢驗。
22. 在應徵工作前，他檢閱該公司的**簡介**。
23. 他**故意**拖延他的答覆。
24. 請**剪輯**這些報紙並交給海德森主任。

- 25 The steady **upward** movement of interest rates in the past two months isn't likely to continue.
- 26 Some ecologists warn that shrimp farming **threatens** the **biological** balance of Chesapeake Bay.
- 27 The **fare** seemed reasonable to the ticket agent.
- 28 We must devise a marketing strategy for **rural** areas.

25 **upward**
[ˈʌpwəd]

形 上升的；向上的 副 向上；在上面
→ 反 形 downward 下降的；向下的

26 **threaten**
[ˈθretn]

動 威脅；脅迫
→ 名 threat 威脅

biological
[ˌbaɪəˈlɒdʒɪkəl]

形 生物學的
→ 名 biology 生物學

27 **fare**
[fɛr]

名 票價；交通費
動 進展

28 **rural**
[ˈrʊrəl]

形 農村的；田園的
→ 反 形 urban 都市的

25. 過去兩個月穩定**成長**的利率，不可能再持續。
26. 生態學者警告，養蝦業威脅到卻薩比克灣的**生態**平衡。
27. 售票代理商認為該**票價**還算合理。
28. 我們必須針對**鄉村**地區，制定行銷策略。



29 US • UK

30 CA • UK

31 US • AU

32 CA • UK

Week

1st

DAY

1st

- 29 Soak the leaves for one hour.
- 30 She now relies on her daughter-in-law to bathe and feed her.
- 31 A full refund is our only decent response.
- 32 He only wanted to gratify himself.

29 soak

[sɒk]

動 浸；泡

→ ㊦ soakage 浸潤

30 bathe

[beð]

動 給……洗澡；浸洗

→ ㊦ bath 沐浴

31 decent

[ˈdiːsnt]

形 體面的；正派的；寬容的；親切的

→ ㊦ decency 合宜；得體

㊦ 形 indecent 下流的

32 gratify

[ˈgrætəˌfaɪ]

動 使高興；滿足（慾望等）

→ ㊦ gratification 滿足

29. 請將葉子**浸泡**一小時。
30. 她如今依賴媳婦為她**洗澡**及餵食。
31. 全額退費是我們唯一較**合適的**回應。
32. 他只想**滿足**自我。



- 33 I would like to express my sincere **gratitude** for your assistance.
- 34 We are **grateful** that you selected us for the job.
- 35 The memorial was a **tribute** to the founder of the company.
- 36 We were **dismayed** that you **discontinued** our service.

33 **gratitude**

[ˈgrætə,tʃud]

名 感激之情；感恩；感謝

34 **grateful**

[ˈgrɛtfəl]

形 表示感謝的；感激的

35 **tribute**

[ˈtrɪbjut]

名 敬意；稱頌；貢獻

36 **dismay**

[dɪsˈmeɪ]

動 使失望；使驚恐

名 氣餒；驚恐

discontinue

[ˌdɪskənˈtɪnjuː]

動 停止；中斷

→ 名 discontinuance 中止

反 動 continue 繼續

33. 對於你的協助，我要表達誠摯的**謝意**。
34. 我們十分**感謝**您選擇我們進行這項工作。
35. 這紀念碑是為了向該公司的創始人**致敬**。
36. 你終止接受我們的服務，使我們感到很**失望**。

- 37 He felt he was having a **streak** of good luck after a year of successful business transactions.
- 38 The investment in the small copy company turned out to be a **treasure**.
- 39 He welcomed the new committee members by giving each one a **hug**.
- 40 **Numerous** attempts have been made by the government to slow the ruble meltdown in Russia.

37 **streak**
[stri:k]

名 一段時期；條紋；傾向

38 **treasure**
[ˈtreɪzə]

名 財富；貴重物品

動 珍藏；珍視

→ 名 treasury 寶庫；財源；國庫

39 **hug**
[hʌg]

名 擁抱

動 擁抱；懷抱

40 **numerous**
[ˈnju:mərəs]

形 為數眾多的；許多的

37. 一年來成功的商業交易，使他覺得自己有一**連串**的好運。
38. 他在小影印店的投資，結果成為一筆**財富**。
39. 他**擁抱**每一位委員會的新成員以示歡迎。
40. 該政府已嘗試**各種**辦法，防止俄國盧布的暴跌。

- 41 When the military base was established, housing prices **soared**.
- 42 Refined-product prices **surged** in **tandem** with crude.
- 43 Investors began to **flee** when sales got out of control.
- 44 Please **ensure** that all electronic equipment is turned off before you leave.

41 **soar**
[sor]

動 猛增；暴漲；飛騰

42 **surge**
[sɜːdʒ]

動 激增；猛增

→ 名 激增；波濤巨浪；（感情）澎湃

tandem
[ˈtændəm]

名 兩個以上前後排列的人或物

→ 副 一前一後地 形 串聯的

43 **flee**
[fli]

動 逃走；消散

44 **ensure**
[ɪnˈʊr]

動 確保；保證；擔保；使安全

41. 當軍事基地建立後，房價**大幅上揚**。
42. 精煉油品的價格，隨著原油的調漲而**急速上揚**。
43. 當拋售失去控制時，投資人開始**走避**。
44. 在你離開前，請**確保**所有電器設備都已關閉。

- 45 Car dealerships must **insure** all of the vehicles on their car lots.
- 46 Our company **molds** plastic into a variety of useful items.
- 47 A vote was taken to **postpone** any decision until further scrutiny in June.
- 48 He decided to **suspend** his judgment until he had reviewed the new evidence.

45 **insure**

[ɪnˈʃʊr]

動 為……投保；接受保險；確保

→ 名 insurance 保險

46 **mold**

[mɒld]

動 把……塑造成；鑄造

名 模型；鑄模

47 **postpone**

[pɒstˈpɒn]

動 延期；延後

→ 名 postponement 延緩

☒ 動 advance 提早

48 **suspend**

[səˈspend]

動 暫緩（判決、刑罰等）；擱置；懸掛

→ 名 suspension 暫停；懸置

45. 汽車代理商必須為所有車場裡的車輛**投保**。
46. 我們公司能將塑膠**塑造成**各種實用的物品。
47. 投票表決在六月更進一步審查前，**延後**所有決定。
48. 他決定**暫緩**判決，直到他複審過新證據。